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GATU- OCH 
FASTIGHETSNÄMNDEN 
KOLLEKTIVTRAFIKUTSKOTTET 

 
PROTOKOLL  2/2002 

 
 
Tid:   2002-03-19, kl 16.00 – 16.45 
Plats: Lilla Kollegiesalen, Stadshuset 
 
Justerat:     
 
 
 
Tord Bergstedt (m)  Juan Carlos Cebriàn (s) 
 
 
Närvarande:  
 
Ledamöter 
 
Tord Bergstedt (m), ordförande 
Juan Carlos Cebriàn (s), vice ordförande 
Viviann Gunnarsson (mp) 
Kurt Hultgren (sp) 
Inge-Britt Lundin (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Mats Rosén (kd) 
 
Tjänstemän 
 
Mats Fager, Paulina Eriksson, Pauline Sedin (sekr) Region Innerstad. Jan- Erik 
Hollander, Region Ytterstad. Christer Lundin, Strategisk Planering. 
 
 
 
 
§ 1 
Justering 
 
Kollektivtrafikutskottet utsåg vice ordföranden Juan Carlos Cebriàn (s) att tillsammans 
med ordföranden Tord Bergstedt (m) justera dagens protokoll. 
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§ 2 
 
Tvärbanan Norr, samrådsremiss av förstudie. 
 
Utgår. 
 
§ 3 
 
Bättre framkomlighet för stomnätsbussar. 
 
Ärendet ska behandlas i GFN den 16 april. Kontoret anser att framkomligheten är viktig 
för stomnätsbussarna och att när det gäller åtgärder utefter stomnätslinjerna måste en 
avvägning ske från plats till plats. SL och GFK är överens vad gäller åtgärder i 
signalerna. En annan viktig förutsättning är att bussen kommer in till kantstenen på 
hållplatserna. 
 
Beslut 
 
Utskottet tillstyrkte tjänsteutlåtandet. 
 
§ 4 
 
Åtgärder för start av linje 2. Genomförandebeslut. 
 
Ärendet kommer att behandlas i GFN 16/4. Staden och SL har nu blivit överens om att 
linje 2 ska vända vid Odenplan. Förutsättningen är dock att Slussen förstärks i år och att 
framkomligheten på Birger Jarlsgatan ses över. Inga ombyggnader är aktuella på 
Odenplan p g  a linje 2. 
 
Vivianne Gunnarsson (mp) tog avstånd ifrån att tjänsteutlåtandet anger att ett av skälen 
till att dra linje 2 till Odenplan är en blivande pendeltågsstation vid Odenplan. 
 
Beslut 
 
Utskottet tillstyrkte tjänsteutlåtandet och gav kontoret i uppdrag att undersöka om  
sträckningen vid Jarlaplan kan modifieras för att undvika onödiga krängningsmoment. 
Kontoret ska även studera detaljutformningen på Birger Jarlsgatan samt bevaka 
tillgängligheten. 
 
§ 5 
 
Sammanfattning av mötet med SL 7/3 
 
Utskottet var enigt om att mötet med SL hade varit positivt då tidigare låsningar 
beträffande linje 2 samt vad gäller spårvagn i blandtrafik i Hamngatan. Dock är frågan 
med depå fortfarande olöst. 
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§ 6 
 
Övriga frågor 
 
Vivianne Gunnarson (mp) föreslog ett möte mellan handikapprådet och 
kollektivtrafikutskottet med anledning av en skrivelse från Lars Gustavsson i 
handikapprådet. 
Kontoret föreslog att utskottet har ett förberedande möte den 16/4 och att mötet med 
handikapprådet sker den 7/5, bägge mötena på ordinarie utskottsmötestid. 
 
Paulina Eriksson informerade om ett s k kick off på ett EU-projekt som heter 
”Trendsetter”. Det sker den 11/4 på förmiddagen i Hammarby Sjöstad. Separat kallelse 
kommer att skickas ut. 
 
§ 7 
 
Nästa möte 
 
Nästa möte äger rum 16/4 
 
 
Vid pennan 
 
 
Pauline Sedin 


